Russia

Russia is one of the largest countries in the world. Its total area is over 17 million square kilometres. It is situated both in Europe and in Asia. 

There are different types of climate on its territory. It is very cold in the North even in summer, and very warm in the South even in winter. There are many rivers in Russia, the longest are the Volga and the Yenisei and the Ob'. 

The population of Russia is about 150 million people. The capital of our country is Moscow. 

As for the political system, Russia is a federal republic. The legislative body of the country is State Duma and the executive body is a Council of Ministers, headed by the Prime Minister. The president is the head of the state and the government. He is elected every four years. 

Big changes in political and economical life have happened in Russia during last years. Our country is involved in the complicated process of formation of completely new relations in international and domestic life. First the political life has been changed. For the first time since 1917 we have started the construction of democratic society, the correction of all mistakes made by the communist regime for 70 years. The most difficult thing is the alter-nation of people's mentality. As now there is no such notion like “capitalism is the socialism's enemy” usual for the consciousness of many generations of former soviet citizens. 

The changes in the sphere of economy are being done with great difficulties. Almost all the connections between the republics of the former USSR have been broken. The formation of the new economy is a very long process of creation of new economic connections with inner and foreign partners. The political ambitions of many countries of the former USSR and hard inflation processes in the country are the real obstacles on the way to the new economy. But in spite of all these facts we should say, that Russia is going ahead. This can be proved, for example, by the attitude to our country in the world, by the first democratic elections of the President of Russia. This event became the great landmark in the history of the renewed Russian state. We believe in the great future of Russia.

Перевод текста: Russia 

Россия - одна из наибольших стран в мире. Его полная область - более чем 17 миллионов квадратных километров. Это расположено и в Европе и в Азии. 

Есть различные типы климата на его территории. Это очень холодно на Севере даже летом, и очень теплый на Юге даже зимой. Есть много рек в России, самые длинные - Волга и Енисей и Обь'. 

Население России - приблизительно 150 миллионов человек. Капитал нашей страны - Москва. 

Что касается политической системы, Россия - федеративная республика. Законодательное тело страны - государственная Дума, и исполнительное тело - Совет Министров, возглавляемых Премьер-министром. Президент - глава государства и правительство. Он избран каждые четыре года. 

Большие изменения в политической и экономичной жизни случились в России в течение прошлых лет. Наша страна вовлечена в сложный процесс формирования полностью новых отношений в международном и семейной жизни. Сначала политическая жизнь была изменена. Впервые с 1917 мы начали строительство демократического общества, исправление всех ошибок, сделанных коммунистическим режимом в течение 70 лет. Самая трудная вещь - чередование менталитета людей. Как теперь нет такого понятия как “капитализм - враг социализма” обычный для сознания многих поколений прежних советских граждан. 

Изменения в сфере экономики делаются с большими трудностями. Почти все связи между республиками прежнего СССР были сломаны. Формирование новой экономики - очень длинный процесс создания новых экономических связей с внутренними и иностранными партнерами. Политические амбиции многих стран прежнего СССР и твердых процессов инфляции в стране - реальные препятствия на пути к новой экономике. Но несмотря на все эти факты мы должны сказать, что Россия идет вперед. Это может быть доказано, например, отношением к нашей стране в мире, первыми демократическими выборами президента России. Этот случай стал большим ориентиром в истории возобновленного российского государства. Мы верим в большое будущее России.

